
 

Zápis č. 2/2013 (88) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 21. 1. 2013 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Lukáš Urbančok (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Bc. Martin Mašlan 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, 

Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. 
Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Příprava voleb zástupců FAI do AS UTB.  

4. Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované 
informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013. 

5. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 

6. Projednávání návrhu Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB.  

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek. 

Na minulém zasedání AS FAI vzešel dotaz týkající se interní obhajoby projektů IGA. 
K tomuto bodu bude informovat doc. Adámek v dalším bodě zasedání.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 8. 1. 2013: 

• Rektor UTB prof. Sáha informoval o návrhu rozpočtu VŠ 2014 – předpokládá se 
snížení dotace pro UTB o 5% Bc. studia, 10% Mgr. studia a 20% Ph.D. studia. 
Významným kvalitativním ukazatelem pro krácení dotace MŠMT je 
zaměstnanost absolventů. UTB je v tomto ukazateli až na 20. místě z 26 
veřejných VŠ. Na UTB bude vytvořeno krizové řízení pro zlepšení ukazatele.  
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• Pror. Sedlařík informoval o zveřejnění výsledků hodnocení tvůrčí činnosti (mírné 
zlepšení z 16. na 13. místo) a o vyhlášení soutěže IGA.  

• AS UTB schválil Disciplinární řád pro studenty UTB ve verzi po revizi MŠMT. 

• Ing. Macháčková informovala o projednávání výchozího dokumentu pro novelu 
zákona o vysokých školách. Nyní probíhá věcné jednání a vypracování 
paragrafového znění, v únoru vnitřní připomínkové řízení – reprezentace 
vysokých škol budou připomínkovými místy. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Doc. Adámek informoval členy AS FAI o průběhu obhajob IGA. Interní obhajoba 
projektů IGA proběhla dne 17. 1. 2013. Studenti DSP mají možnost požádat v roce 2013 
o nové projekty IGA. IGA bude probíhat jako v minulém akademickém roce, na každém 
projektu bude pracovat jeden student. Financování bude jasné až po schválení rozpočtu 
UTB a následně FAI.  

Dr. Matýsek informoval o tom, že proběhne zasedání Ekonomické komise AS UTB. 
Případné návrhy k projednávání mohou členové AS FAI směřovat na Dr. Matýska.        

Doc. Adámek vznesl podnět k projednání na EK UTB, který se týkal rozúčtovávání 
některých nákladů zaměstnanců TPO na jednotlivé fakulty UTB. Tyto náklady by měly 
být hrazeny z rozpočtu rektorátu. 

Doc. Sysel poukázal na skutečnost, že FAI získala za výstupy tvůrčích činností cca 10 000 
bodů, což je výrazné zlepšení oproti minulému roku. Při snižování limitů počtu 
přijímaných studentů by se k této skutečnosti mělo přihlédnout a k výraznějšímu snížení 
by mělo dojít u fakult, které vykazují nižší tvůrčí aktivitu. V souvislosti s informací o 
bodovém hodnocení UTB a FAI za tvůrčí činnosti doc. Sysel podotkl, že pokud by se 
výstupy hodnotily v závislosti na počtu akademických pracovníků na jednotlivých VŠ, 
naše univerzita by byla srovnatelná s velkými VŠ v ČR. 

Doc. Sysel vznesl dotaz na děkana FAI, který se týkal již dříve zmiňovaného problému 
zabezpečení www stránek při jejich vytváření v rámci bakalářské nebo diplomové práce. 
Bezpečnost www stránek by měla být zajištěna splněním bodu v zadání těchto BP/DP. 
Děkan FAI přislíbil brzké odeslání informace o nutnosti formulace bodu o zajištění 
bezpečnosti www stránek v zadání BP/DP vedoucím absolventských prací.   

ad 3) Příprava voleb zástupců FAI do AS UTB.    
V rámci příprav voleb zástupců FAI do AS UTB bylo nutné jmenovat dalšího člena 
obvodní volební komise a to s ohledem na volby na konzultačním středisku v Praze. 
Dále byly projednány Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců FAI 
do AS UTB. Předseda AS FAI Dr. Chramcov vznesl dotaz na přítomné senátory, zda je 
někdo proti, aby se o jmenování člena obvodní volební komise hlasovalo aklamací. 
Nikdo nebyl proti. 
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Návrh usnesení AS FAI 88/1 
AS FAI jmenuje Ing. Lubomíra Macků, Ph.D. členem obvodní volební komise pro volby 
zástupců FAI do AS UTB pro volební období 2013 – 2016.  

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 88/1                                                                                                                                                                
AS FAI jednomyslně jmenuje Ing. Lubomíra Macků, Ph.D. členem obvodní volební komise 
pro volby zástupců FAI do AS UTB pro volební období 2013 – 2016. 

Dr. Chramcov představil dokument Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců FAI do 
AS UTB. Materiál vychází z obdobného dokumentu schváleného při volbách do AS UTB 
v minulém funkčním období. Jsou upraveny termíny a po konzultaci s předsedkyní AS 
UTB Ing. Macháčkovou byla v dokumentu upravena možnost odevzdat návrhové lístky i 
elektronicky předsedovi obvodní volební komise. Dále byl upraven termín voleb na 
konzultačním středisku v Praze na pátek 22. 2. 2013 od 9.00 do 12.00 hod. 

Návrh usnesení AS FAI 88/2 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců FAI do 
Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. 

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:  0  
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 88/2 
AS FAI jednomyslně schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců 
FAI do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. 

Dr. Chramcov pověří Ing. Chlupa vyvěšením tohoto materiálu na www stránky FAI. Taktéž 
zajistí vyvěšení na nástěnky a informovanost studentů ve Zlíně i na školícím pracovišti 
v Praze. 

ad 4) Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované 
informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013.  

Tento materiál byl předložen již na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI. 
V odstavci I. Kvalita a relevance, v bodu 1. Počet studentů a studijní programy, první 
odrážce bylo navrženo snížit počet studentů na hodnotu 1600. V témže odstavci došlo 
k úpravě slovního spojení „ v anglickém jazyce“. Další připomínky k předkládanému 
materiálu z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 88/3 
AS FAI schválil Aktualizaci Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované informatiky 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013. 
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Hlasování 
Pro:  9  
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 88/3                                                                                                                                                                
AS FAI jednomyslně schválil Aktualizaci Dlouhodobého záměru Fakulty aplikované 
informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro rok 2013. 

ad 5) Projednání směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.    

Prod. Ostravský zdůvodnil nutnost změn ve Směrnici FAI doplňující Studijní a zkušební 
řád UTB. Navržená změna se týká čl. 16 Podmínky pro pokračování ve studiu. V předloženém 
materiálu je navrženo úprava minimálního počtu získaných kreditů pro postup do 
dalších roků studia jak v bakalářském tak i magisterském stupni studia. Proběhla 
diskuse týkající se vypuštění odstavce 1 a 2 v článku 17. Dále proběhla diskuse týkající se 
uznávání části studia. Dále dochází ke změnám v Příloze č. 1 Kreditní hodnocení 
základních aktivit doktorandů započítávaných v rámci disertačního semináře. Tento 
materiál bude předložen k projednání na zasedání LK AS FAI dne 28. 1. 2013 v 11.00 
hod.  

ad 6) Projednání směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB.    

Prod. Sysala informoval, že změna se týká článku 1. Doktorské stipendium. Část odstavce 
3 „Pokud doktorand za předešlé období... bez nároku na odměnu“ bude přesunuta do 
odstavce 7. Dále bude odstavec 7 doplněn o formulaci týkající se uznávání publikačních 
aktivit pouze s uvedenou afiliací FAI UT ve Zlíně. 

Ing. Sulovská vznesla dotaz týkající se odměňování výstupů tvůrčích činností v průběhu 4. 
ročníku DSP. Toto odměňování není zahrnuto ve stipendijním řádu, protože je závislé 
na rozpočtu FAI, tyto výstupy se dle finančních možností budou řešit individuálně 
formou mimořádného stipendia. Tento materiál bude předložen k projednání na 
zasedání LK AS FAI dne 28. 1. 2013 v 11.00 hod. Případné připomínky je možné 
směřovat na Dr. Chramcova nebo Dr. Sysalu. 

ad 7) Různé.   

• Prod. Ostravský upozornil na chybu ve směrnici SD/11/12 . V čl. 1.8 je nutné změnit 
výši poplatku za přijímací řízení s písemnou zkouškou na 420,- Kč a bez písemné 
zkoušky na 280,- Kč. Dále došlo ke změně variabilního systému. O změnách 
proběhne hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 88/4 
AS FAI schválil změnu čl. 1.8 ve Směrnici děkana SD/11/12, který specifikuje poplatek 
za přijímací řízení pro akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program 
Inženýrská informatika. V článku se upravuje variabilní symbol platby a první věta se 
mění takto:“ Součástí přihlášky je doklad o zaplacení administrativního poplatku ve výši 
420,- Kč pro obor ITA nebo 280,- Kč pro obory IŘT a BTSM.  



Strana 5 (celkem 5)  Zapis13-02-88 

Hlasování 
Pro:  9    
Proti:  0  
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 88/4  
AS FAI jednomyslně schválil změnu čl. 1.8 ve Směrnici děkana SD/11/12, který 
specifikuje poplatek za přijímací řízení pro akademický rok 2013/14 pro bakalářský 
studijní program Inženýrská informatika. V článku se upravuje variabilní symbol platby 
a první věta se mění takto:“ Součástí přihlášky je doklad o zaplacení administrativního 
poplatku ve výši 420,- Kč pro obor ITA nebo 280,- Kč pro obory IŘT a BTSM. 

• Ing. Sulovská vznesla dotaz týkající se problematiky studenta DSP, který 
vygeneroval velké množství nekvalitních článků, za které získal neadekvátní 
stipendium.  Bylo jí odpovězeno. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 24. 1. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


